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هادی/روز گذشته مدیر روابط عمومی باشگاه 
پرسپولیس طی یک رشته استوری مدعی شد 
ــورت گرفته از ســوی ایــن باشگاه  با پیگیری ص
پرونده  خصوص  در  اراک  آلومینیوم  باشگاه  و 
تخلفات باشگاه استقلال دربــاره سقف بودجه، 
پرونده استقلال به کمیته انضباطی ارجاع شده 
است. چندی پیش و پس از شکایت چند باشگاه از 
استقلال، کارگروه نظارت بر قراردادها ایراداتی 
ــرارداد بلانکو، یامگا،  را به 4 موضوع از جمله ق
هاشمی نسب و خــالــدآبــادی مطرح و باشگاه 
ــه کرد.  استقلال نیز توضیحات خــودش را ارائ
گویا توضیحات اولیه این باشگاه قانع کننده نبود 
و به دلیل باقی ماندن برخی ابهامات، باشگاه 
استقلال یک بار دیگر دفاعیات جدیدتری ارائه 
ــط عمومی  ــای مدیر رواب کــرد که با توجه به ادع
باشگاه پرسپولیس این بار نیز مورد قبول کارگروه 
نظارت بر قراردادها واقع نشده و پرونده به کمیته 
ــاع شده است.  انضباطی بــرای صــدور رای ارج
انتشار ایــن خبر در فضای رسانه ای و مجازی 
باعث گمانه زنی های زیادی شد و برخی از قطعی 
از استقلال مثل سپاهان و  شــدن کسر امتیاز 
پرسپولیس خبر می دادند و بعضی هم این روند 
را روالی طبیعی برای صدور هر حکمی از جمله 
تبرئه قلمداد می کردند. با این که گمانه زنی 

ها مخالفان و موافقانی داشــت و استقلالی ها 
امیدوار بودند که به سرنوشت رقبا گرفتار نشوند و 
هواداران تیم های رقیب منتظر کسر امتیاز بودند 
و از ارجــاع پرونده به کمیته انضباطی رضایت 
داشتند، رضا جاودانی عضو کمیته انضباطی 
فدراسیون فوتبال ارجاع پرونده باشگاه استقلال 
به این کمیته را تکذیب کرد و در این خصوص 
گفت: »فعلا هیچ پرونده ای برای باشگاه استقلال 
از سوی کارگروه نظارت بر قراردادها به کمیته 
انضباطی نرفته است.« با وجود این واکنش رسمی 
از سوی یکی از مسئولان کمیته انضباطی، باشگاه 
استقلال تا ساعت ها درباره ادعای پرسپولیس 
سکوت پیشه کــرد و جالب ایــن که علی خطیر 
مدیرعامل باشگاه هم برای دیدار با خانواده اش 
راهی سوئیس شد. در حالی که برخی از هواداران 
از بی تفاوتی باشگاه مقابل ادعای رقیب عصبانی 
شدند و به سفر بی موقع مدیرعامل انتقاد کردند، 
استقلال  باشگاه  سخنگوی  سمیعی  فرشید 
سرانجام واکنش نشان داد. عضو هیئت مدیره 
استقلال و سخنگوی این باشگاه درباره تشکیل 
پرونده برای این تیم به طرفیت کارگروه نظارت بر 
قراردادهای حرفه ای گفت: »طبق استعلامی که 
از کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال گرفته ایم، 
هیچ گزارشی بابت استقلال به این کمیته نرفته 

و تنها پرونده ای که در یک هفته اخیر در کمیته 
انضباطی بوده، پرونده مالیات دو مربی خارجی 
پرسپولیس است که در فرایند رسیدگی است. 
ــت باشد. استقلال هیچ  خیال هـــواداران راح
تخلفی نکرده است.« با این اظهارنظر سمیعی 
نه تنها خیال هواداران استقلال کمی راحت شد 
بلکه توپ در زمین پرسپولیس افتاد، باشگاهی که 
خودش ادعایی را درباره رقیب سنتی مطرح کرده 
بود! دقایقی پس از صحبت های سخنگوی باشگاه 
استقلال رسانه ها سراغ صحت ادعای او رفتند و 
مشخص شد که پرسپولیس دوباره درگیر ماجرایی 
مشابه پرونده گئورگی گولسیانی است.  پس از 
این که برعهده گرفتن پرداخت مالیات گئورگی 
گولسیانی مدافع گرجستانی پرسپولیس باعث 
شد تا یک امتیاز از این باشگاه کسر شود حالا 
باز هم شایعه کسر امتیاز از این باشگاه به گوش 
پرداخت  پرسپولیس  گویا  باشگاه  مــی رســد. 
مالیات مربیان خارجی اش را هم در قــرارداد به 
عهده گرفته و این موضوع احتمالًا باز هم برای 
این باشگاه دردسرساز خواهد شد. گفته می شود 
احتمالًا کمیته نظارت از این باشگاه امتیاز کسر 
خواهد کرد مگر این که باشگاه پرسپولیس بتواند 
اثبات کند که مالیات مربیان خارجی برعهده خود 

آن ها بوده و باشگاه تخلفی نکرده است.

آفساید

خبر

اصلاح قرارداد خارجی های تراکتور 
کارگروه نظارت بر قراردادهای سازمان لیگ مدتی 
قبل پس از بررسی پرونده های تراکتور در گزارشی 
به کمیته انضباطی اعلام کرد این باشگاه مالیات ۶ 
بازیکن و مربیان خارجی خود را برعهده گرفته و این 
امر ایراد دارد.اعضای کمیته انضباطی نیز جلسه ای را 
با مدیران تراکتور تشکیل دادند و به آن ها اعلام کردند 
هیچ باشگاهی حق چنین کاری را نــدارد و مالیات 
خارجی ها باید توسط خودشان پرداخت شود.پس از 
این اتفاق باشگاه تراکتور قرارداد این ۶ عضو را اصلاح 

و مالیات را به خودشان واگذار کرد.

بلانکو در ترکیب ثابت استقلال 
گوستاوو بلانکو بعد از دو حضور به عنوان بازیکن تعویضی 
در بازی با آلومینیوم اراک و شمس آذر در بازی با تراکتور 
در هفته دهم لیگ برتر در ترکیب ثابت آبی ها به میدان 
رفت و توانست گل دوم آبی ها را بزند.آن طور که از 
تمرینات و بازی های دوستانه استقلال مشخص است، 
نکونام قصد دارد از گوستاوو بلانکو در بازی روز شنبه 
هفته آینده برابر ذوب آهن در ترکیب اصلی استفاده کند.

زمین تمرین، چالش ادامه دار 
پرسپولیسی ها

پرسپولیس خود را مهیای دیــدار حساس برابر النصر 
عربستان خواهد کرد و امیدوار است با کسب نتیجه در 
این بازی همچنان امیدهای خود را برای صعود از این 
مرحله حفظ کند.با این حال بزرگ ترین چالش یحیی 
گل محمدی در این مقطع علاوه بر مصدومیت برخی 
ستاره های تیمش و برگزاری اردوی تیم ملی که باعث 
شده تا تمرین این تیم کاملا خلوت و بــدون بازیکنان 
تاثیرگذار دنبال شود، بحث زمین تمرین و کیفیت آن است.
یحیی گل محمدی در شرایطی در تعطیلی لیگ به دنبال 
برگزاری بازی تدارکاتی برای آماده سازی شاگردانش 
بود که نبود زمین برنامه های او را با دردسر مواجه کرد  و 
حتی امکان لغو دیدار تدارکاتی مقابل نساجی قائمشهر 
نیز وجود داشت. در این دیدار دوستانه پرسپولیس مقابل 
نساجی به تساوی یک- یک رسید و در ادامه با پیگیری 
تمرینات، عازم سفر به عربستان و جدال مقابل النصر در 

هفته پنجم مرحله گروهی لیگ قهرمانان خواهد شد.

 2 آزمون مهم نوجوانان و بزرگ سالان 
در اندونزی و تاشکند 

قلعه نویی در اندیشه هت تریک 
مقابل ازبک ها

امروز فوتبال دوستان ایرانی در حالی که مسابقات لیگ تعطیل است، 
می توانند خود را با دو بازی ملی در سطح بزرگ سالان و نوجوانان 
سرگرم کنند، دو آزمــون ملی مهم در اندونزی و تاشکند. تیم ملی 
نوجوانان کشورمان که با نتایج خوب در گروه  C مسابقات جام جهانی 
نوجوانان راهی مرحله یک هشتم نهایی شده، امروز از ساعت 15:30 
به مصاف مراکش صدرنشین گروه  A می رود. شاگردان حسین عبدی 
که با کامبک تماشایی مقابل برزیل و باخت خفیف مقابل انگلیس توجه 
رسانه ها را در اندونزی به خود جلب کردند، امروز در حالی به مصاف 
مراکش می روند که روزنامه مراکشی »انا الخبر« به نقاط قوت و ضعف 
تیم ملی ایران پرداخت و نوشت: »ایران به قدرت بدنی و نیروی تهاجمی 
معروف است. بازیکنان تیم ملی فوتبال ایران معمولا در جدال های 
تن به تن پیروز می شوند و همچنان روی ضربات ایستگاهی خوب کار 
می کنند. پیش بینی می شود که این بازی برای هر دو تیم سخت و نتیجه 
آن تا دقایق پایانی نامشخص باشد.« تیم ملی نوجوانان کشورمان در 
صورت پیروزی مقابل مراکش راهی مرحله یک چهارم نهایی می شود و 
باید با برنده تیم های مالی و مکزیک که فردا بازی دارند، دیدار کند. اما 
یک ساعت پس از آغاز دیدار نوجوانان، تیم ملی بزرگ سالان کشورمان 
در دومین دیدارش در مرحله مقدماتی جام جهانی 202۶ به مصاف 
ازبکستان می رود.محمد عبدا... محمد  از امارات با کمک دو هموطنش 
محمد احمد الحمدی و محمد حسن المحری این دیدار را قضاوت می 
کند. تیم ملی که چند روز پیش در بازی نخست مرحله مقدماتی مقابل 
هنگ کنگ قرار گرفت و با نتیجه 4 بر صفر به پیروزی رسید، امروز در 
غیاب علیرضا جهانبخش که در بازی قبلی مصدوم شد به مصاف ازبک ها 
می رود، تیمی که در نخستین دیدارش با نتیجه 3 بر یک ترکمنستان را 
شکست داده است. ازبکستان و ایران تاکنون 12مرتبه در برابر هم قرار 
گرفته اند که ماحصل آن 10 برد برای ایران، یک تساوی و یک برد برای 
ازبکستان بوده است. در این 12 بازی ایران 1۶بار موفق به گلزنی شده 
و ازبکستان هم تنها 3 بار موفق به گشودن دروازه ایران شده است. امیر 
قلعه نویی سرمربی تیم ملی کشورمان هم خاطرات خوبی از این تیم دارد 
و پیش از این دو بار  به عنوان سرمربی روی نیمکت تیم ملی ازبکستان 
نشسته که هر دو مسابقه را هم با پیروزی به پایان برده و حالا در اندیشه 
هت تریک مقابل این تیم است. قلعه نویی در ۹ بازی آخرش روی نیمکت 
تیم ملی برنده شده و اگر بتواند ازبکستان را در تاشکند شکست دهد، 
صاحب دهمین برد متوالی اش خواهد شد و از این حیث با آمار دراگان 

اسکوچیچ در تیم ملی، برابری خواهد کرد.

گزارش

استقلال در آستانه کسر امتیاز یا تنبیه دوباره سرخ ها؟ 
   ادعای پرسپولیس درباره پرونده رقیب و تکذیب دو جانبه!   

مشکل بزرگ پرسپولیس برای سفر به عربستان
تیم فوتبال پرسپولیس در پنجمین دیدار خود در لیگ قهرمانان آسیا، هفته آینده در 
ریاض به مصاف النصر عربستان خواهد رفت که نتیجه این بازی تأثیر زیادی در 

صعود کردن یا نکردن سرخ پوشان به مرحله بعد لیگ قهرمانان آسیا خواهد 
داشت.قرار است کاروان پرسپولیس روز جمعه با پرواز اختصاصی 

عازم کشور عربستان شود، اما هنوز مسئولان این باشگاه موفق به 
تهیه پرواز چارتر نشده اند. در همین راستا مذاکراتی با برخی از 
ایرلاین های داخلی انجام شده، اما هنوز توافق قطعی برای تهیه 
پرواز به منظور عزیمت به ریاض صورت نگرفته است.رایزنی ها 
همچنان ادامه دارد تا کاروان پرسپولیس بتواند روز جمعه با پرواز 
چارتر به عربستان برود. دیدار رفت دو تیم در ورزشگاه آزادی با 

پیروزی 2بر صفر تیم النصر به پایان رسیده بود.

غیبت امیر قلعه نویی درنشست خبری 
امیر قلعه نویی  سرمربی تیم ملی به دلیل کلیه درد در نشست خبری پیش از بازی تیم ملی 

ایران و ازبکستان در هفته دوم مرحله مقدماتی انتخابی جام جهانی 202۶ حاضر نشد و 
به جای وی آنتونیو مانیکونه دستیار ایتالیایی او پاسخگوی سوالات خبرنگاران بود. آنتونی 

مانیکونه در نشست خبری پیش از دیدار تیم ملی فوتبال ایران مقابل ازبکستان در مرحله 
انتخابی جام جهانی 202۶، گفت: ما در ماه ژوئن )در مسابقات کافا( با ازبکستان بازی 
کردیم و می دانیم که آن ها تیم خیلی خوبی دارند و خیلی خوب بازی می کنند. مربی تیم 
ملی فوتبال کشورمان همچنین در پاسخ به پرسش خبرنگاری که مدعی شد تیم ملی 
ایران دفاعی بازی می کند، گفت: من با حرف شما موافق نیستم! احتمالًا شما ۹ بازی 

اخیر ما را ندیده اید، بازی هایی که ما در آن ها گل های زیادی به ثمر رساندیم. به اعتقاد من، 
ما تیم باهوشی داریم که می داند چطور حمله کند و به موقع هم چطور دفاع کند. فوتبال تنها 

حمله کردن نیست و فقط هم دفاع کردن نیست، بلکه ترکیبی از این دو است.

یحیی مدیرعامل پرسپولیس را آنفالو کرد! 
در پی اتفاقات رخ داده در چند وقت اخیر در باشگاه پرسپولیس حاشیه  های زیادی درباره این 
باشگاه به راه افتاد به طوری که حتی تمرینات پرسپولیس تعطیل شد و بازیکنان به مشکلاتی 
که وجود داشت، معترض بودند. در این بین با نظر رضا درویش و به دلیل شکست پرسپولیس 
مقابل سپاهان 10 درصد از قرارداد کلیه اعضای کادر فنی و بازیکنان پرسپولیس به 
عنوان جریمه منظور شد تا آتش اختلافات در این باشگاه بیش از پیش شود. در پی این 
موضوع یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس رضا درویش مدیرعامل این باشگاه را 
در اینستاگرام آنفالو کرد تا عمق ناراحتی او از درویش مشخص شود. البته گل محمدی 
تنها به این کار اکتفا نکرد و حتی مشاور رسانه ای درویش را هم آنفالو کرد تا به این شکل 
ناراحتی خود را بروز و نشان دهد که چقدر از شرایط داخل باشگاه ناراحت است.
درویش که البته چند بار مدعی شده بود صفحه ای در اینستاگرام ندارد حالا با گرفتن 

تیک آبی در این صفحه مجازی خود یک چالش جدید را تجربه می کند!

 واکنش همسر مسی به شایعه طلاق

آنتونیلا همسر لیونل مسی دارنده 8 توپ طلای بهترین بازیکن دنیا به شایعه جدایی 
اش از این بازیکن سرشناس واکنش نشان داد.نشریه »ABC« اسپانیا در خبری مدعی 
شد آنتونیلا همسر لیونل مسی بعد از 15 سال زندگی در کنار بهترین فوتبالیست 
تاریخ در آستانه جدایی قرار دارد. لیونل مسی از آنتونیلا 3 فرزند دارد.اما آنتونیلا در 
یک استوری در اینستاگرامش تصویر لیونل مسی را در تمرینات آرژانتین گذاشت و 

برای او  ایموجی قلب گذاشت تا به این شایعه این طور پاسخ دهد.

افشاگری عربستانی ها درباره جذب رونالدو
رونالدو زمستان گذشته راهی لیگ عربستان و به تیم النصر ملحق شد. در نقل 
و انتقالات تابستانی به خاطر تاثیر رونالدو بیش از 30 فوتبالیست مشهور راهی 
عربستان شدند. سعد اللذیذ مسئول نقل و انتقالات فوتبال عربستان در برنامه 
»الکوره« حاضر شد و به جذب 30 فوتبالیست مشهور در 4 باشگاه النصر، الهلال، 
الاتحاد و الاهلی پرداخت. این مسئول بلندمرتبه سعودی در بخش مهم ترین انتقال 
لیگ عربستان یعنی جذب کریستیانو رونالدو درباره این که هزینه جذب این اعجوبه 
فوتبال را چه کسی پرداخت کرد، گفت: تمام هزینه های انتقال رونالدو به دوش 
»برنامه ستارگان« بود و النصر هیچ ریالی برای جذب این بازیکن هزینه نکرده است! 
»برنامه ستارگان« از سوی صندوق سرمایه گذاری عربستان مامور شده بود تا بازیکنان 

بزرگ فوتبال را برای 4 باشگاه عربستانی به خدمت بگیرد.

گاوی به سرنوشت نیمار دچار شد 
به نقل از اسپورت، تیم ملی فوتبال اسپانیا در انتخابی یورو 2024 به مصاف گرجستان 
رفت و توانست با نتیجه 3 بر یک به پیروزی دست پیدا کند.  اما در این بازی گاوی، 
بازیکن جوان تیم ملی فوتبال اسپانیا که در بارسلونا بازی می کند به شدت مصدوم شد 
و نتوانست به بازی ادامه دهد. بارسلونا پیش از این هم در فیفا دی با خبر مصدومیت 
تراشتگن، سنگربان اصلی تیم مواجه شد تا شرایط برای این تیم در ادامه لالیگا و لیگ 
قهرمانان اروپا سخت شود. آسیب دیدگی این بازیکن از ناحیه رباط صلیبی تایید شده 
است و او به دلیل مصدومیت 7 تا ۹ ماه دور از میدان خواهد بود. گاوی پس از نیمار 
دومین ستاره سرشناس فوتبال دنیاست که در چند هفته اخیر دچار پارگی رباط 
صلیبی در جریان دیدارهای ملی کشورشان شده است. چندی پیش نیمار ستاره 

الهلال عربستان در جریان دیدار تیم ملی برزیل و اروگوئه رباط صلیبی پاره کرد.

 قهرمانان و ورزشکاران چهارشنبه 
با مقام معظم رهبری دیدار می کنند

ورزشکاران و تیم های مدال آور ورزش ایران در سال 1402 
روز چهارشنبه یکم آذر با مقام معظم رهبری دیدار خواهند 
داشت و والیبال ایران که هم اکنون پر افتخارترین رشته 
گروهی ورزش ایران محسوب می شود، تنها رشته ای است 
که در چهار رده سنی زیر 1۶ سال، نوجوانان، جوانان و 

بزرگ سالان در این مراسم شرکت می کند.

 پایان دوره ریاست داورزنی 
در فدراسیون والیبال

دوره ریاست چهارساله محمدرضا داورزنی در فدراسیون 
والیبال دیروز 2۹ آبان به صورت رسمی به پایان رسید تا 
این فدراسیون منتظر تعیین سرپرست باشد. داورزنــی 
پیش از این حدود 12 سال ریاست فدراسیون را بر عهده 
داشت که با حضور در معاونت قهرمانی وزارت ورزش از 
والیبال جدا شد و دوباره به والیبال برگشت. پایان دوران 
ریاست داورزنــی در روزهــای اخیر حاشیه هایی داشت. 
ابتدا فدراسیون والیبال اعلام کرد که با موافقت وزارت 
ورزش و جوانان در تاریخ 2۹ آبان مجمع فوق العاده ای برای 
تعیین سرپرست برگزار خواهد شد اما در ادامه سید محمد 
پولادگر، معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان اعلام کرد که این وزارتخانه مجوزی برای برگزاری 
مجمع فدراسیون والیبال در تاریخ پیشنهادی صادر نکرده 
است. از طرفی فدراسیون والیبال هم اعلام کرد که برای 
برگزاری مجمع منتظر تایید نهایی وزارت ورزش است و 
بعد از چند روز فدراسیون از طریق سایت رسمی خود اعلام 
کرد که این مجمع در تاریخ 2۹ آبان برگزار نخواهد شد و به 
زمان دیگری موکول می شود. باید دید تکلیف فدراسیون 
والیبال مشخص می شود یا این که یک فدراسیون دیگر به 
فدراسیون های بلاتکلیف وزارت ورزش اضافه خواهد شد.

اخبار خارجی اخبار منهای فوتبال

شاداب/ مراسم تجلیل از مدال آوران کشتی ایران 
در مسابقات جهانی 2023 بلگراد و بازی های 
آسیایی هانگژو دیــروز با حضور ســردار سرلشکر 
حسین سلامی فرمانده سپاه پاسداران، کیومرث 
هاشمی وزیر ورزش و جوانان و علیرضا دبیر رئیس 
فدراسیون کشتی برگزار شد. برای تیم ملی کشتی 
آزاد در صربستان امیرحسین زارع طلا، حسن 
یزدانی و امیرمحمد یزدانی نقره و محمد نخودی 
برنز گرفتند و برای تیم ملی کشتی فرنگی نیز امین 
میرزازاده طلا، علیرضا مهمدی نقره و پویا دادمرز، 
محمدرضا گرایی و محمدهادی ساروی برنز کسب 
کردند. همچنین تیم های ملی آزاد و فرنگی رده های 
سنی نوجوانان و جوانان به مقام قهرمانی جهان 
ــالان نایب قهرمان  ــزرگ س رسیدند و تیم های ب
جهان شدند و همین مسئله بهانه ای شد تا از سوی 
فدراسیون کشتی تقدیر شوند. کیومرث هاشمی 
وزیر ورزش و جوانان هم در این مراسم گفت: »در 
عرصه ورزش دنیا چند رویــداد بسیار مهم، معیار 
سنجش عملکرد است؛ از جمله المپیک، بازی های 
جهانی و بازی های آسیایی که عملکرد دولت ها 
ــورده در این  در حــوزه ورزش توسط نتایج رقم خ
رویدادها سنجیده می شود. کشتی در همه این 
رویدادها مــدال آور بوده است. بیش از ٦0 درصد 
مدال های المپیک ایران توسط کشتی کسب شده و 
50 درصد مدال های بازی های آسیایی هم متعلق به 
کشتی است. بنابراین باید توجه بیشتری به این رشته 
ورزشی داشته باشیم. از زمان حضور علیرضا دبیر 
در این فدراسیون اقدامات بسیار ارزنده ای انجام 
شده ولی من معتقدم ظرفیت کشتی بیشتر است 
و ما در وزارت و کمیته هم باید نگاه خود را در زمینه 
کشتی توسعه دهیم. در زمینه حمایت از ورزشکاران 

طرح مسکن برای قهرمانان را ارائه کرده ایم که با 
کلیات آن موافقت شده، چرا که اعتقاد داریم باید 
دغدغه های قهرمانان المپیک و آسیایی  برطرف 
شود.« وزیر ورزش افزود: »ورزشکار باید روی ورزش 
قهرمانی خود متمرکز باشد و وزارت و کمیته موظف 
به حمایت از ورزشکار هستند. به عنوان خادم ورزش 
درد کشتی را می فهمم و می دانم کوتاهی ها در حق 

کشتی باید جبران شود.«

دبیر: افتخارات کشتی در 70 ســال اخیر        
بی سابقه بود

این  در  کشتی  فدراسیون  رئیس  دبیر  علیرضا 
مراسم با تاکید بر این که بهترین مدال زندگی اش 
را در کنار منصور برزگر گرفته، اظهار کرد: »در تاریخ 
هیچ فدراسیونی تا این اندازه افتخار نداشتیم به 
خصوص در فدراسیون کشتی نتایجی که در سال 
گذشته گرفتیم در 70 سال اخیر بی سابقه بوده 
ولی رسانه طوری با ما رفتار کرد که انگار باخته ایم. 

البته در هانگژو ما 8 طلا گرفتیم و چون باید ۹ طلا 
می گرفتیم خودم راضی نبودم. در تمامی رده های 
سنی قهرمان شده ایم. همین حسن یزدانی ۹ 
مــدال جهانی و المپیک دارد و امسال هم نایب 
قهرمان جهان شده است. در قهرمانی جهان هم در 
2 بخش آزاد و فرنگی باید قهرمان جهان می شدیم 
ولی بعد از نایب قهرمانی جهان طوری رفتار شد که 
انگار باخته ایم. من از این موضوع خنده ام می گرفت 
چون کشتی سطح توقعات را بسیار بالا برده اما نباید 
فراموش شود که ما تیم نهم و یازدهم دنیا را تحویل 
گرفته بودیم.« او با تاکید بر این که باید به وضعیت 
معیشت کشتی گیران رسیدگی شود، ادامه داد: 
»ما فقط معطوف به جوایزی نیستیم که وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک برای کشتی گیران در 
نظر می گیرند. انصافا کیومرث هاشمی از وقتی 
آمده سنگ تمام گذاشته، ما خودمان دنبال حل 
مشکلات این بچه ها هستیم. اسپانسر ما که در واقع 

برادر ماست، هم کنار ما بوده است.«

برگزاری مراسم تجلیل از مدال آوران کشتی با حضور فرمانده سپاه و وزیر ورزش

هاشمی: کوتاهی هایی که در حق کشتی شده باید جبران شود


